

**溫思聰先生** Mr Wan Sze Chung

提名人 Nominator

林俊先生 Mr Martin Lam

## 第五屆香港傑出義工獎得獎者 The Fifth Hong Kong Volunteer Award Winner

「幫助有需要的人,不求回報,自己會變得快樂!」父親的遺言成為溫先生的人生座右銘。現職會計師的溫思聰先生,經營顧問和培訓公司,在繁重的工作以外,積極參與義務工作超過21年。溫先生將魔術運用於義工服務中,透過自己的興趣為他人帶來正能量,並於2009年與16位朋友聯合創立香港愛心魔法團,以魔術活動帶出愛心與關懷,服務有需要人士。

除了為不同機構和團體進行愛心魔法分享外,溫先生亦致力培育青少年成為愛心魔法關愛大使,透過魔術為主導的義工領袖訓練和實踐課程,提升青少年的自信、 溝通能力和抗逆力,肩負起愛與關懷的使命,貢獻社會。此外,為協助校園推廣 健康生活文化,溫先生帶領團員到不同中學進行魔法健康校園探訪,宣傳禁毒 信息,提升受眾的積極心態和對抗毒品的能力。

Mr Wan Sze Chung, an accountant, operates a consultancy and training company. "Helping the needy without expecting returns will make oneself happy", the last words of his late father is Mr Wan's motto. Despite heavy workload and commitments, Mr Wan has been involved in volunteer service for over 21 years and his interest in magic performance was put to good use as he believes magic will bring people positive energy. In 2009, he teamed up with 16 friends to form the Hong Kong Caring Magic Circus, hoping to serve people in need with love and care through magic performances.

Apart from sharing the magic performances with different non-profit organizations, Mr Wan also trained up young people to become Caring Magic Ambassadors. Equipped them with magic and leadership skills, it is hoped that young people will become more confident in themselves, more effective in communication and more capable in combating adversities. In turn, they will be more willing to take up the mission of love and care for the betterment of society. Mr Wan also helped promote the culture of healthy school life by leading members of the Circus to visit schools to publicize the anti-drug message, thereby building the students' mentality and capacity to resist drug taking.